
國立中興大學法政學院博士班獎學金續領資格自我檢核表 

系所/年級：                姓名：_____________    學號：_____________ 

本院博士班獎學金每年檢核續領資格，須符合以下三項條件，請勾選並填寫相關資訊，

並依序檢附佐證資料送法政學院辦公室。 

□一、期刊論文發表（擇一符合即可） 

☐ 已刊登雙向匿名審查期刊兩篇 

   (檢附審查意見、期刊本文，尚未刊登應附刊登證明) 

☐ 已刊登 TSSCI期刊一篇(檢附期刊本文，尚未刊登需附已接受證明) 

☐ 已投稿 SSCI 國際期刊一篇（檢附期刊本文、投稿證明） 

 

※發表之論文請敘明作者、論文名稱、出版處所、出版年月、頁次。 
1. 
2. 
 

 

□二、研討會論文發表二篇（檢附議程、研討會論文資料） 

※發表之研討會論文請敘明作者、篇名、研討會名稱、發表日期、地點。 

1. 
2. 
 

 

□三、參加指定學術或行政活動 

※請敘明活動名稱與時間或協助事項 

 

 

 

經送審人自行檢核: □符合  □不符合續領資格。 

學生簽名：____________________      填表日期：_______年____月____日 

  



College of Law and Politics, NCHU 
Self-Assessment Checklist for Scholarship Renewal Eligibility (Ph.D. Program) 

 
Department / Year:                                 Name:                                   Student ID: ________            
 
The College reviews the renewal eligibility for the Ph.D. program scholarship annually. 
Students must meet all three of the following conditions. Please check the appropriate boxes, 
provide the required information, and attach supporting documents in the specified order 
for submission to the College Office. 
 
 □ 1. Journal Publications (Choose ONE of the following to fulfill the requirement) 

☐ Published two papers in double-blind peer-reviewed journals 
         (Attach reviewer comments and full articles. If not yet published, include proof of 

acceptance.) 
☐ Published one paper in a TSSCI journal 
    (Attach full article. If not yet published, include proof of acceptance.) 
☐ Submitted one paper to an SSCI international journal 
     (Attach the article and proof of submission.) 

※ Please specify the following for each publication: author(s), article title, journal name,  
publication date, and page numbers. 

1. 
2. 
 
□ 2. Conference Papers (Two required; attach conference program and papers) 
※Please specify the following for each conference paper: author(s), paper title, conference name, 

date, and location. 
1. 
2. 
 
□ 3. Participation in Designated Academic or Administrative Activities 
 
Please specify the name and date of the activity or the tasks you assisted with. 
 □ Self-assessed result: □ Eligible      □ Not Eligible for Renewal 
 
Student Signature: ____________________   Date of Completion: ____ / ____ / ______ 


